

全心愛神

Loving God with All Your Heart

約翰一書 1 John 2:3-6

朱世陸牧師 Rev. Luke Zhu

2/1/2026

與光明的主同行的四個測試標準

Four Tests for Walking with the Lord of Light:

1. 全心愛神

Loving God with All Your Heart (2: 3-6)

2. 真心愛弟兄姐妹

Sincerely loving the brothers and sisters (2:
7-11)

3. 生命長進

Growing in spiritual life (2: 12-14)

4. 不貪愛世界

Not loving the world (2:15-17)

一、真認識基督就要遵守他的命令

Truly Knowing Christ Means
Obeying His Commandments

二、真心跟隨主的兩大福氣

Two Great Blessings of Sincerely
Following the Lord

一、真認識基督就要遵守他的命令

Truly Knowing Christ Means Obeying His
Commandments

1. 真認識基督的可見標準

The visible standard of truly
knowing Christ

2:3 我們若遵守**他的誠命**，就曉得是認識他。**2:4** 人若說我認識他，卻不遵守他的誠命，便是說謊話的，真理也不在他心裡了。

We know that we have come to know him if we keep **his commands**. Whoever says, "I know him," but does not do what he commands is a liar, and the truth is not in that person.

約翰一書 1 John

2:5 凡遵守**主道的**...**2:6** 人若說
他住在**主**裡面，就該自己照**主**
所行的去行。

But if anyone obeys **his word**...Whoever
claims to live in him must live as Jesus
did.

一、真認識基督就要遵守他的命令

Truly Knowing Christ Means Obeying His
Commandments

2. 基督的誡命和基督的關係

The relationship between Christ's
commandments and Christ
Himself

提摩太後書 2 Timothy

1:13 你從我聽的那純正話語的規模，要用在基督耶穌裡的信心和愛心，常常守著。

What you heard from me, keep as the pattern of sound teaching, with faith and love in Christ Jesus.

提摩太後書 2 Timothy

1:14 從前所交託你的善道，你要靠著那住在我們裡面的聖靈牢牢的守著。

Guard the good deposit that was entrusted to you-guard it with the help of the Holy Spirit who lives in us.

一、真認識基督就要遵守他的命令

Truly Knowing Christ Means Obeying His
Commandments

3. 遵守中更認識基督

Coming to know Christ more
deeply through obedience

馬可福音 Mark

12:30 你要盡心、盡性、
盡意、盡力愛主你的神。

Love the Lord your God with all your
heart and with all your soul and with
all your mind and with all your
strength.

馬太福音 Matthew

5:17 莫想我來要廢掉律法和先知。我來不是要廢掉，乃是要成全。**5: 18** 我實在告訴你們，就是到天地都廢去了，律法的一點一畫也不能廢去，都要成全。

Do not think that I have come to abolish the Law or the Prophets; I have not come to abolish them but to fulfill them. For truly I tell you, until heaven and earth disappear, not the smallest letter, not the least stroke of a pen, will by any means disappear from the Law until everything is accomplished.

3:7 小子們哪，不要被人誘惑，行義的才是義人，正如主是義的一樣。**3:8** 犯罪的是屬魔鬼，因為魔鬼從起初就犯罪。神的兒子顯現出來，為要除滅魔鬼的作為。

Dear children, do not let anyone lead you astray. The one who does what is right is righteous, just as he is righteous. The one who does what is sinful is of the devil, because the devil has been sinning from the beginning. The reason the Son of God appeared was to destroy the devil's work.

二、真心跟隨主的兩大福氣

Two Great Blessings of Sincerely
Following the Lord

約翰一書 1 John

2:5 凡遵守主道的，愛神的心（神的愛）在他裡面實在是完全的。從此我們知道我們是在主裡面。

But if anyone obeys his word, *love for God (the love of God)* is truly made complete in them.



山路同行

Walking together on the mountain road